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Protokół Nr 101/2017 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego odbytego w dniu 6 lutego 2017 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie, ul. Kolejowa 2. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył o godz. 15.00 i prowadził Starosta Zbigniew 

Szumski. Stwierdził, że na stan 5 członków Zarządu na posiedzeniu obecnych jest 5, w 

związku z tym Zarząd jest władny, aby podejmować prawomocne uchwały. 

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie: Zbigniew Szumski, Mieczysław 

Czepukowicz, Alicja Hoppen-Anyszko, Marcin Minta, Szymon Pyrcz. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Oprócz członków Zarządu w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

-Pani Dorota Karbowiak - Skarbnik Powiatu; 

-Pan Tomasz Olesiak – Sekretarz Powiatu; 

-Pan Alojzy Jokiel – Przewodniczący Rady Powiatu; 

-Pan Jan Mazur – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zbąszynku; 

-Pan Artur Karkocki – Naczelnik Wydziału ESO; 

-Pani Beata Hordziejczuk – Audytor Wewnętrzny; 

-Pan Piotr Krzywy - Główny specjalista ds. zarządzania kryzysowego; 

-Pani Bernarda Czajkowska – Naczelnik Wydziału BR. 

 

Starosta Zbigniew Szumski przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z Przewodniczącym Rady Powiatu. 

2. Wystąpienie po kontroli w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska.  

3. Informacja o wynikach kontroli podjętej we wszystkich jednostkach Powiatu z zakresu 

wykorzystania urlopów wypoczynkowych.  

4. Realizacja planu kontroli za rok 2016.  

5. Ustalenie planu kontroli na rok 2017.  

/pkt 1-4 przedstawia pani Beata Hordziejczuk/ 

6. Pismo SOSW w Świebodzinie w sprawie zatrudnienia kierowcy i opiekuna. 

7. Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych na terenie Powiatu Świebodzińskiego do nowego ustroju 

szkolnego.  

8. Wniosek naczelnika Wydziału ESO o zwiększenie środków na kompleks boisk sportowych 

przy SP2 i ZSO w Świebodzinie. 

/pkt 5-7 przedstawia pan Artur Karkocki/. 

9. Godz.16.00 - Spotkanie z panem Janem Mazurem w sprawie wniosku o dofinansowanie 

ekranu na strzelnicy w Rogozińcu.  

10. Zaopiniowanie propozycji pozbawienia drogi usytuowanej na działce nr 142 w obrębie m. 

Lubrza kategorii drogi gminnej. 

11. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Lubrza realizacji zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1223F w m. Przełazy” wraz z udzieleniem dotacji na wykonanie tego 

zadania.  

12. Wniosek o wymianę schodów   przy ul. Sobieskiego w Świebodzinie. 

13. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

14. Informacja kwartalna o umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych o 

charakterze publiczno-prawnym za IV kwartał 2016r. 

 /pkt 11-13  przedstawia pani Dorota Karbowiak/ 

15. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 
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16. Sprawy różne: 

– informacja o realizacji uchwał i interpelacji z ostatniej sesji; 

Porządek ten został w obecności 5 członków przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1 

Pan Alojzy Jokiel poinformował, że wpłynął wniosek od Rady Sołeckiej Wsi Przełazy 

(załącznik nr 2) dotyczący udostępnienia pomieszczeń Powiatowego Ośrodka Rehabilitacyjno-

Wypoczynkowego „Pałac” w Przełazach dla działalności statutowej Rady. Wniosek ten 

przekaże Zarządowi celem rozpatrzenia. 

 

Pan Przewodniczący Rady Alojzy Jokiel wyjaśnił, że zgodnie z zapisami §36 pkt 5 Statutu 

Powiatu Świebodzińskiego protokół z poprzedniej sesji Rady Powiatu powinien być przyjęty 

na sesji następnej. W związku z tym, że 16.02.2017r. jest najbliższa dodatkowa sesja, a materiał 

do protokołu jest obszerny i jest problem ze sporządzeniem w terminie tego protokołu, składam 

na sesji wystąpi z wnioskiem, aby protokół z sesji Rady Powiatu z dnia 25 stycznia 2017r. mógł 

zostać przyjęty na sesji Rady Powiatu w dniu 28 lutego 2017r.  

 Zarząd Powiatu przychylił się do tej propozycji. 

 

Ad.2 

Pani Beata Hordziejczuk przedstawiła wyniki kontroli problemowej przeprowadzonej w dniach 

od 19 września do 9 listopada 2016r. w Starostwie Powiatowym w Świebodzinie w zakresie 

posiadanych przez projektantów: T. B., J. K., J. K. i Z. K. uprawnień budowlanych wraz z 

projektem wystąpienia pokontrolnego (załącznik nr 3). Z kontroli wynika, że Naczelnik 

Wydziału BOŚ powinien wzmocnić nadzór nad pracą podległych pracowników, a zakres 

uprawnień budowlanych należy odczytywać zgodnie z treścią decyzji o ich nadaniu w  oparciu 

o przepisy będące podstawą ich nadania. 

 

 Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie przyjął treść przedstawionego 

wystąpienia pokontrolnego. 

 

Ad.3 

Pani Beata Hordziejczuk przedstawiła informację o wynikach kontroli problemowej podjętej 

we wszystkich jednostkach Powiatu w dniach 25.10.2016r. do 21.11.2016r. z zakresu 

wykorzystania urlopów wypoczynkowych  (załącznik nr 4). Z informacji wynika, że w 

większości jednostek sporządzany jest plan urlopów. Tylko w dwóch jednostkach: Powiatowym 

Urzędzie Pracy i w SOSW w Świebodzinie nie ustalono planu urlopów. W PUP nie działa 

zakładowa organizacja związkowa a w SOSW zakładowa organizacja związkowa wyraziła 

zgodę na niesporządzanie planu urlopów. Z informacji otrzymanych od jednostek wynika, że 

pracownicy najczęściej wykorzystują urlop wypoczynkowy zgodnie ze sporządzonym planem 

urlopów. We wszystkich jednostkach (z dwoma wyjątkami – SSM w Świebodzinie i PZdSOoN 

w Świebodzinie) przestrzegana jest zasada, że jedna część urlopu obejmuje co najmniej 14 dni 

kalendarzowych, co jest zgodne z art. 162 ustawy KP, gdzie określono, że na wniosek 

pracownika urlop może być podzielony na części. W takim jednak przypadku co najmniej 

jedna część wypoczynku powinna trwać nie mniej niż 14 kolejnych dni kalendarzowych. Na 

pytanie odnośnie posiadania przez pracowników na dzień 30.09.2016r. niewykorzystanego 

urlopu za rok 2015 dyrektorzy jednostek w 8 przypadkach na 13 poinformowali, że urlopy za 

rok 2015 zostały przez pracowników wykorzystane do dnia 30.09.2016. W pozostałych 

jednostkach jako przyczyna niewykorzystania urlopu podawana jest najczęściej przebywanie 

pracownicy na urlopie macierzyńskim lub długotrwałym zwolnieniu lekarskim. Nie 
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stwierdzono w tym zakresie nieprawidłowości. 

 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z powyższą informacją. 

Ad.4 

Pani Beata Hordziejczuk Audytor Wewnętrzny przedstawiła informację o realizacji planu 

kontroli za rok 2016 (załącznik nr 5).  

Wyjaśniła, że nie zrealizowano: 

1/ Kontroli w trzech podmiotach w zakresie realizacji zadania publicznego, na które w roku 

2015 Powiat Świebodziński przeznaczył dotacje. 

2/ Kontroli problemowej w Starostwie Powiatowym w Świebodzinie – Wydział BOŚ w 

zakresie kompletności i spełnianie warunków określonych w art. 33 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 7 

lipca 1994 r. – Prawo budowlane; sprawdzenia prowadzenia rejestrów wniosków i decyzji, o 

których mowa w art.82b ust.1 pkt 1 i ust.2 Prawa budowlanego oraz kontroli zachowania 

terminu wydawania pozwoleń na budowę zgodnie z art.35 ust.6 Prawa budowlanego. 

Poza planem kontroli: 

1/ Zrealizowano kontrolę w Centrum Administracyjnym do Obsługi Placówek Opiekuńczo-

Wychowawczych w Świebodzinie w zakresie obciążenia pracą pracowników administracji i 

obsługi w ramach wykonywanych czynności określonych w zakresach czynności oraz 

kontrola wynagrodzeń pod względem zgodności z Regulaminem wynagrodzeń. 

2/ Zrealizowano kontrolę w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska w zakresie 

przedłożonych w latach 2013-2015 przez Panów: J. K., J. K. i Z. K. oraz w latach 2015-2016 

przez Panią T. B. projektów budowlane w odniesieniu do posiadanych przez nich uprawnień 

budowlanych. 

3/ Zrealizowano kontrolę w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska w zakresie 

wybranych decyzji budowlanych wydanych w okresie od września do grudnia 2016r., w 

odniesieniu do posiadanych przez projektantów uprawnień budowlanych oraz kompletności 

wniosku 

 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z powyższą informacją. 

 

Ad.5 

Pani Beata Hordziejczuk wyjaśniła, że należy ustalić plan kontroli na rok 2017. Przedstawiła 

również informację o realizacji kontroli w poszczególnych jednostkach na dzień 31.12.2016r. 

(załącznik nr 6). Zaproponowała, aby w planie kontroli uwzględnić kontrolę kompleksową w 

DOS Glińsk, Publiczne Przedszkole Specjalne przy SOSW, szkołę niepubliczną oraz 3 

podmioty wyłonione w drodze otwartego konkursu ofert. Następnie poprosiła członków 

Zarządu o propozycje do planu kontroli na 2017 rok. Po zebraniu propozycji przedstawi 

Zarządowi plan kontroli do zatwierdzenia.  

 

Ad.6 

Pan Artur Karkocki poinformował, że wystąpił do dyrektora SOSW w Świebodzinie o 

przedstawienie informacji odnośnie organizacji dojazdów do gmin samochodem, który zostanie 

zakupiony. Pani dyrektor przesłała w tej sprawie odpowiedź (załącznik nr 7). Pan Karkocki 

wyjaśnił, że  pani Dyrektor nie będzie zatrudniać żadnych dodatkowych osób, a funkcje 

kierowcy będą pełnić 2 konserwatorzy. W dołączonym projekcie umowy pani Dyrektor 

proponuje parametr kosztów za 1 km.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z powyższą informacją. Zarząd Powiatu nie wyraża zgody 

na zatrudnienie dodatkowych osób i żadne dodatkowe środki nie zostaną przekazane na 
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funkcjonowanie samochodu. Funkcjonowanie samochodu ma być sfinansowane z porozumień z 

gminami. W związku z powyższym Zarząd Powiatu oczekuje od dyrektora SOSW pełnej i 

solidnej kalkulacji. 

 

Ad.7 

Pan Artur Karkocki przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci 

publicznych szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych na terenie Powiatu Świebodzińskiego do 

nowego ustroju szkolnego (załącznik nr 8). Wyjaśnił, że zgodnie z art. 213 ust. 1 i 2 ustawy z 

dnia 14 grudnia 2016r. Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r. 

poz. 60) Rada Powiatu zobowiązana została do podjęcia uchwały w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych.  

Z dniem 1 września 2017r. z mocy prawa sześcioletnia szkoła podstawowa, w tym szkoła 

specjalna, staje się szkołą ośmioklasową, zasadnicza szkoła zawodowa staje się szkołą 

branżową I stopnia. Z dniem 1 września 2017r. również dotychczasowa szkoła specjalna 

przysposabiająca do pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu 

umiarkowanym  lub znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi staje 

się szkołą specjalną przysposabiającą do pracy. Z dniem 1 września 2017r. likwiduje się klasę I, 

a w latach następnych kolejne klasy dotychczasowego gimnazjum w tym specjalnego. 

Natomiast z dniem 1 września 2019r. dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące staje 

się czteroletnim liceum ogólnokształcącym, a czteroletnie technikum staje się technikum 

pięcioletnim.  

Rada Powiatu podejmując ww. uchwałę określa: projekt planu sieci szkół ponadgimnazjalnych 

(określonych w art.9 ust.1 pkt. 3 lit. b i c ustawy z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty) i 

szkół specjalnych na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r., projekt planu 

sieci szkół ponadpodstawowych (określonych w art. 18 ust.1  pkt 2 lit. c i d ustawy z dnia 14 

grudnia 2016r. Prawo oświatowe) i szkół specjalnych na okres od dnia 1 września 2017r. do 

dnia 31 sierpnia 2019r. w tym klas dotychczasowych zasadniczych szkół zawodowych oraz 

projekt planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych  od dnia 01 

września 2019r. z uwzględnieniem klas dotychczasowych trzyletnich liceów 

ogólnokształcących oraz czteroletnich techników. 

Powyższa uchwała zakłada dostosowanie obecnej struktury szkół prowadzonych przez Powiat 

Świebodziński, a także inne organy do nowego ustroju szkolnego. Publiczne Gimnazjum 

Specjalne w Świebodzinie przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w 

Świebodzinie zakończy działalność z dniem 31 sierpnia 2019r. Natomiast pozostałe szkoły 

ulegną przekształceniu z mocy prawa - ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Przepisy 

wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017r. poz. 60). 

Uchwała podlega opiniowaniu przez Lubuskiego Kuratora Oświaty oraz reprezentatywne 

związki zawodowe. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) skierował projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych na terenie Powiatu Świebodzińskiego do nowego ustroju 

szkolnego pod obrady komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

Naczelnik Wydziału ESO przedstawił  również informacje (załącznik nr 9) dotyczące 

zapewnienia wszystkim dzieciom i młodzieży zamieszkałym na terenie Powiatu 

Świebodzińskiego możliwości spełnienia obowiązku szkolnego (w specjalnych szkołach 
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podstawowych) i obowiązku nauki w okresie od 1 września 2017r.do 31 sierpnia 2019r. oraz o 

liczbie miejsc w szkołach  

Radny Szymon Pyrcz poprosił o wyjaśnienie, czy po 2019 roku liceum dla dorosłych będzie 4 

– letnie, czy 3 – letnie, gdyż zawsze  było 3 – letnie. 

 

Ad.8 

W związku z koniecznością podpisania aneksu nr 5 do umowy OKS.I.04.2011 z dnia 10 

listopada 2011r.  Pan Artur Karkocki Naczelnik Wydziału ESO wystąpił z wnioskiem 

(załącznik nr 10) o zwiększenie planu Wydziału ESO w dziale 926 Kultura fizyczna, Rozdziale 

92601 Obiekty sportowe, paragraf 2310 Dotacje celowe przekazane gminie na zadania bieżące 

realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego, 

zadanie Kompleks boisk sportowych przy SP2 i ZSO-Park Chopina o kwotę 2.416 zł. Wyjaśnił, 

że w planie wydziału figuruje kwota 18.000 zł. Gmina Świebodzin zwiększyła budżet 

kompleksu do wykonania za rok 2016 do poziomu 40.832 zł (załącznik nr 11), z czego według 

umowy Powiat musi finansować 50% wydatków.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) wyraził zgodę na zwiększenie środków na kompleks boisk sportowych przy SP2 i ZSO w 

Świebodzinie w rozdziale 92601 o kwotę 2.416zł z rezerwy oświatowej.  

 

Ad.9 

W nawiązaniu do wniosku Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Rogozińcu o dofinansowanie 

ekranu na strzelnicy w Rogozińcu (załącznik nr 12) odbyło się spotkanie z panem Janem 

Mazurem prezesem KBS.  

Pan Jan Mazur wyjaśnił, że ekran chroni przed niekontrolowanymi rykoszetami na torze 

sportowym, a tym samym pełni funkcję ściany chroniącej (tzw. kulochwyt). Ekran będzie 

wykorzystywany przez służby mundurowe, nie dotyczy bractwa. Koszt ekranu wynosi 7.380zł 

brutto.  Cała strzelnica jest dopuszczona do użytkowania.  

 

 Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, że udzielenie dotacji dla stowarzyszenia Kurkowe 

Bractwo Strzeleckie  w Rogozińcu możliwe jest w trybie ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie po złożeniu oferty realizacji zadania 

publicznego (do połowy wnioskowanej kwoty brutto). 

 

Ad.10 

Wójt Gminy Lubrza wystąpił z wnioskiem (załącznik 13) o wydanie opinii w sprawie 

wyłączenia z kategorii drogi gminnej dz. nr 142 w obrębie miejscowości Lubrza.  

Wydział Dróg proponuje wyrazić pozytywną opinię, w związku z tym Wicestarosta 

Mieczysław Czepukowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 

pozbawienia drogi usytuowanej na działce nr 142 w obrębie m. Lubrza kategorii drogi gminnej 

(załącznik nr 14). 

 

 Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) zaopiniował pozytywnie propozycję pozbawienia drogi usytuowanej na działce nr 142 w 

obrębie m. Lubrza kategorii drogi gminnej i podjął Uchwałę Nr 244/2017 w sprawie 

zaopiniowania propozycji pozbawienia drogi usytuowanej na działce nr 142 w obrębie m. 

Lubrza kategorii drogi gminnej. Uchwała stanowi załącznik nr 15. 
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Ad.11 

Starosta wyjaśnił, że Wójt gminy Lubrza chciałby wybudować chodnik w pasie drogi 

powiatowej nr 1223F w m. Przełazy. W budżecie powiatu na ten rok mamy zabezpieczoną 

kwotę 150.000zł dla Gminy Lubrza. Gmina Lubrza wykonała we własnym zakresie 

dokumentację projektowo – kosztorysową dla w/w zadania. Przebudowę zrealizuje również 

Gmina Lubrza, przez teren której przebiega ww. droga. Natomiast Powiat Świebodziński 

udzieli dotacji celowej na realizację zadania w wysokości 150.000,00zł. Całkowity koszt 

realizacji zadania według kosztorysu inwestorskiego wraz z pełnieniem nadzoru 

inwestorskiego wyniesie  239.674,69 zł.  

W związku z powyższym Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Lubrza realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1223F w m. Przełazy” wraz z 

udzieleniem dotacji na wykonanie tego zadania (załącznik nr 16).  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) skierował projekt ten pod obrady komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

Ad.12 

Wicestarosta Mieczysław Czepukowicz  omówił wnioski Mieszkańców Osiedla Sobieskiego 

(załącznik nr 17) oraz Gminy Świebodzin (załącznik nr 18) o wymianę schodów przy ul. 

Sobieskiego w Świebodzinie. Wyjaśnił, że schody nie wchodzą w pas drogi powiatowej, a 

Gmina wnioskuje o partycypację w kosztach budowy w wysokości 40-60%. Uważa, że to 

zadanie w całości powinno leżeć po stronie gminy (max.5% po stronie powiatu). W związku z 

tym proponuje wnioski rozpatrzyć negatywnie. Tą propozycję negatywnego rozpatrzenia 

Starosta poddał pod głosowanie.  

 

 Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) rozpatrzył negatywnie ww. wnioski. 

 

Ad.13 

Skarbnik Powiatu Dorota Karbowiak zaproponowała, aby zaciągnąć długoterminowy kredyt 

bankowy w wysokości 2.500.000,00 zł, z przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu emisji obligacji w wysokości 2.500.000,00 zł. W związku z tym omówiła  

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (załącznik nr 19). 

Wyjaśniła, że Uzyskanie zaplanowanego w uchwale budżetowej na 2017 rok przychodu z 

kredytu długoterminowego konieczne jest do sfinansowania zaplanowanych na ten rok zadań 

inwestycyjnych (udziału własnego powiatu). Z uwagi na fakt, że zaplanowany budżet na 2017 

rok nie posiada deficytu, nie jest możliwe zaciągnięcie kredytu na wydatki inwestycyjne 

przewyższające dochody (zgodnie z art. 89 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych), stąd 

realnie zadłużenie z tego zaciąganego kredytu przeznaczone zostanie na spłatę zaplanowanego 

wykupu obligacji - co zgodne jest z art. 89 ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach publicznych. 

Planowany termin spłaty kredytu w roku 2021 wynika z przewidywanych możliwości powiatu 

w tym zachowania wskaźników spłaty wynikających z art. 243 ustawy o finansach 

publicznych. W zawieranej umowie zastrzeżona zostanie karencja w spłacie kredytu w latach 

2018-2020, ponadto zakłada się, że odsetki płatne będą kwartalnie przez cały okres 

obowiązywania umowy, a uruchomienie kredytu nastąpi do 31 grudnia 2017 r. 
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Koszt obsługi kredytu szacuje się na kwotę 439.937 zł (:4,1749 = 105.377 EURO). Z uwagi na 

koszt kredytu przekraczający 30.000 EURO stosuje się ustawę o zamówieniach publicznych w 

pełnym zakresie.  

Zawarcie umowy na udzielenie kredytu uwarunkowane jest uzyskaniem opinii Regionalnej 

Izby obrachunkowej w Zielonej Górze (zgodnie z art. 91 ust 2 ustawy o finansach 

publicznych), oraz zgodą Skarbu Państwa reprezentowanego przez Ministra Finansów (zgodnie 

z § 2 pkt 4 umowy pożyczki). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, 

Mieczysław Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz 

– za) skierował projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego pod obrady 

komisji oraz na sesję Rady Powiatu. 

 

Ad.14 

Skarbnik Powiatu Dorota Karbowiak przedstawiła informację kwartalna o umorzeniach 

niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publiczno-prawnym za IV kwartał 

2016r. (załącznik nr 20). Kwota umorzeń wyniosła 6.343.,22zł. 

 

Zarząd Powiatu przyjął powyższą informację. 

 

Ad.15 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Mieczysław 

Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) 

przyjął protokół Nr 100/2017 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 25.01.2017r. 

 

Ad.16 

- Radny Szymon Pyrcz zaproponował, aby przy zmianach wprowadzanych w związku z 

reformą oświaty I LO powróciło do starej nazwy czyli liceum ogólnokształcące. 

 

- Radna Alicja Hoppen-Anyszko zaproponowała, aby powrócić do tematu organizacji 

transportu drogowego. Zapytała również o kwestie zlecenia dokumentacji na chodnik w m. 

Błonie. 

Wicestarosta Mieczysław Czepukowicz  wyjaśnił, że dokumentacja została zlecona. 

 

- Nawiązując do tematu przeprowadzanej centralizacji VAT-u Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że 

każdej jednostce należy przeliczyć prewspółczynnik i współczynnik. Firma, z którą 

współpracujemy wcześniej obiecała pomóc nieodpłatnie wyliczyć te współczynniki i nie było 

mowy o dodatkowym finansowaniu. Dlatego w tej sprawie nie podejmowaliśmy czynności. 

Jednak obecnie z uwagi na to, że będzie to wymagało znacznego zaangażowania czasowego 

proponują wykonać obliczenia za każdą jednostkę organizacyjną, co za wszystkie jednostki 

daje kwotę ponad 8.000zł.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z tą informacją.  

- W ramach realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych na sesji Rady Powiatu w 

dniu na sesji dnia 25 stycznia 2017r. podjęto następujące działania: 

1/interpelację Radnego Mirosława Algierskiego dotyczącą Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Świebodzinie przekazano do realizacji do Wydziału ESO Starostwa Powiatowego; 
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2/interpelację Radnego Krzysztofa Warcholika dotyczącą systemu rejestracji elektronicznej i 

liczby przyjmowanych petentów w PUP w Świebodzinie przekazano do realizacji do 

dyrektora PUP w Świebodzinie; 

3/interpelację Radnego Krzysztofa Warcholika dotyczącą doświetlenia przejścia dla pieszych 

na ul. Łużyckiej na wysokości firmy RECARO w Świebodzinie przekazano do realizacji do 

Wydziału DG Starostwa Powiatowego; 

4/interpelację Radnej Jolanty Starzewskiej dotyczącą wydłużenia sygnalizacji świetlnej 

(światła zielonego) na przejściu dla pieszych na ul. Łużyckiej wzdłuż ul. Piłsudskiego w 

Świebodzinie przekazano do realizacji do Wydziału DG Starostwa Powiatowego; 

5/interpelację Radnego Krzysztofa Warcholika dotyczącą opracowania alternatywnych 

objazdów w przypadku, wypadków lub korków w obrębie miasta Świebodzin przekazano do 

realizacji do Komisji ds. zarzadzania ruchem na drogach powiatowych i gminnym; 

6/interpelację Radnej Elżbiety Dziuba-Klebieko dotyczącą montażu ławek przy chodniku na ul. 

Żymierskiego przy Biedronce przekazano do realizacji do Wydziału DG Starostwa 

Powiatowego; 

7/interpelację Radnej Elżbiety Dziuba-Klebieko dotyczącą uruchomienia transportu miejskiego 

przekazano do realizacji do Burmistrza Świebodzina przekazano do realizacji do Burmistrza 

Świebodzina; 

Na pozostałe interpelacje i wnioski udzielono odpowiedzi podczas sesji. 

- W ramach realizacji uchwał podjętych na sesji dnia 25 stycznia 2017r. roku podjęto 

następujące działania: 

1/Nr XXIII/133/2017 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu 

Świebodzińskiego na 2017 rok przekazana do realizacji Przewodniczącym Komisji stałych 

Rady Powiatu za pośrednictwem Wydziału BR Starostwa Powiatowego w Świebodzinie. 

Kopię uchwały przekazano do Wydziału Nadzoru i Kontroli LUW w Gorzowie Wlkp. w 

ramach sprawowanego nadzoru; 

2/Nr XXIII/134/2017 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości z zasobu Powiatu Świebodzińskiego została 

przekazana do realizacji Wydziałowi GN Starostwa Powiatowego w Świebodzinie. Kopię 

uchwały przekazano do Wydziału Nadzoru i Kontroli LUW w Gorzowie Wlkp. w ramach 

sprawowanego nadzoru; 

3/Nr XXIII/135/2017 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu Świebodzińskiego 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2017 roku została przekazana do 

realizacji Wydziałowi ORG Starostwa Powiatowego w Świebodzinie. Kopię uchwały 

przekazano do Wydziału Nadzoru i Kontroli LUW w Gorzowie Wlkp. w ramach 

sprawowanego nadzoru; Uchwałę ogłoszono w Dz. Urz. Woj. Lubuskiego; 

4/Nr XXIII/136/2017 w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę została przekazana do 

realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu za pośrednictwem Wydziału BR Starostwa 

Powiatowego w Świebodzinie. Kopię uchwały przekazano do Wydziału Nadzoru i Kontroli 

LUW w Gorzowie Wlkp. w ramach sprawowanego nadzoru; 

5/Nr XXIII/137/2017 w sprawie dofinansowania na 2017r. doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Świebodziński została przekazana 

do realizacji Wydziałowi GN Starostwa Powiatowego w Świebodzinie. Kopię uchwały 

przekazano do Wydziału Nadzoru i Kontroli LUW w Gorzowie Wlkp. w ramach 

sprawowanego nadzoru; 

6/Nr XXIII/138/2017 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

została przekazana do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu za pośrednictwem Wydziału 

BR Starostwa Powiatowego w Świebodzinie. Kopię uchwały przekazano do Wydziału Nadzoru 

i Kontroli LUW w Gorzowie Wlkp. w ramach sprawowanego nadzoru; 
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Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 16.40. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Bernarda Czajkowska 

   

 

Zbigniew Szumski                 ....................... 

Mieczysław Czepukowicz       ..................... 

Alicja Hoppen-Anyszko         ....................... 

Marcin Minta                        ....................... 

Szymon Pyrcz                       ....................... 


